
PROTOKÓŁ NR XXVI/04

XXVI sesji Rady Miasta Bolesławiec odbytej w dniu 17 listopada 2004 r. w 
Sali  Rajców  Ratusza  –  Rynek  41,  II  p.  pod  przewodnictwem  radnego 
Stanisława Małkowskiego – Przewodniczącego Rady Miasta.

Sesję rozpoczęto o godz. 9.00
Sesję zakończono o godz. 12.30

Ustawowy skład Rady – 21 radnych

Obecnych wg listy obecności było 19 radnych

Ponadto w sesji udział wzięli:

1. Piotr Roman - Prezydent Miasta
2. Jerzy Zieliński - Sekretarz Miasta
3. Bożena Szymczak - Skarbnik Miasta
4. Tadeusz Grzesik - Radca Prawny Urzędu Miasta
5. Przedstawiciele  kadry  kierowniczej  Urzędu  Miasta,  jednostek 

organizacyjnych gminy miejskiej i goście XXVI sesji
6. Prasa i Telewizja Lokalna „Azart-Sat” w Bolesławcu

(Listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i nr 2)

Przebieg sesji:

Ad 2. Zapoznanie Rady z porządkiem obrad XXVI sesji. 

Ustalony porządek obrad XXVI sesji radni otrzymali w zawiadomieniach, 
w terminie regulaminowym. 

Przewodniczący Rady Miasta zaproponował, aby do ustalonego porządku 
obrad dodać projekt uchwały, a mianowicie: w punkcie 7 Projekty uchwał Rady 
Miasta:
7.8. w sprawie przystąpienia do zadania pod nazwą „Budowa Zintegrowanego 

Systemu  Informatycznego  dla  Zrównoważonego  Rozwoju  Regionu 
Dolnego Śląska”.
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Przewodniczący  Rady  Miasta  poddał  pod  głosowanie  proponowaną 
zmianę porządku obrad, która została przyjęta jednogłośnie, tj. 17 głosami „za”. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał  pod głosowanie porządek obrad i 
stwierdził, że Rada Miasta przyjęła jednogłośnie porządek obrad XXVI sesji, z 
uwzględnieniem zaproponowanych zmian - w następującym brzmieniu:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Zapoznanie Rady z porządkiem obrad XXVI sesji. 
3. Przyjęcie protokołu XXV sesji Rady Miasta.
4. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miasta podjętych na sesji w dniu 27 

października 2004 r. 
5. Informacje:

5.1.  Prezydenta  Miasta  o  ważniejszych  działaniach  podjętych  w  okresie 
międzysesyjnym,

5.2. Przewodniczącego Rady Miasta o ważniejszych działaniach podjętych w 
okresie międzysesyjnym.

6. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych.
7. Projekty uchwał Rady Miasta:

7.1.  w  sprawie  przyjęcia  Planu  Rozwoju  Lokalnego  Gminy  Miejskiej 
Bolesławiec,

7.2. w sprawie zaliczenia ulic do kategorii dróg gminnych,
7.3. w sprawie nadania nazw ulicom na terenie miasta Bolesławiec,
7.4. w sprawie określenia wzoru formularza informacji w sprawie podatku 

rolnego,  wzoru  formularza  deklaracji  na  podatek  rolny  oraz  wzorów 
załączników do wymienionych formularzy, 

7.5. w sprawie określenia wzoru formularza informacji w sprawie podatku 
leśnego,  wzoru  formularza  deklaracji  na  podatek  leśny  oraz  wzorów 
załączników do wymienionych formularzy,

7.6. o zmianie uchwały Nr II/7/02 Rady Miejskiej w Bolesławcu z dnia 11 
grudnia  2002  r.  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od 
nieruchomości,  wzoru  formularza  deklaracji  na  podatek  od 
nieruchomości oraz wzoru formularza informacji o nieruchomościach i 
obiektach  budowlanych  do  podatku  od  nieruchomości  zmienionej 
uchwałą Nr XIII/144/03 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 26 listopada 
2003  r.  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od 
nieruchomości,  wzoru  formularza  deklaracji  na  podatek  od 
nieruchomości oraz wzoru formularza informacji o nieruchomościach i 
obiektach budowlanych do podatku od nieruchomości,

7.7. w sprawie zmian w budżecie miasta na 2004 r.,
7.8.  w  sprawie  przystąpienia  do  zadania  pod  nazwą  „Budowa 

Zintegrowanego  Systemu  Informatycznego  dla  Zrównoważonego 
Rozwoju Regionu Dolnego Śląska”.

8. Sprawy organizacyjne:
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8.1. Informacje bieżące dla Rady Miasta.
9. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

Ad 3. Przyjęcie protokołu XXV sesji Rady Miasta.

Zgodnie  ze  Statutem  Miasta  Bolesławiec  protokół  XXV  sesji  Rady 
Miasta, odbytej w dniu 27 października 2004 r.,  był wyłożony do wglądu w 
Referacie Organów Gminy Miejskiej – oraz w czasie obecnej sesji. 

Protokół XXV sesji Rady Miasta, odbytej w dniu 27 października 2004 r., 
został przyjęty bez zmian i poprawek.

Ad 4. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miasta podjętych na sesji
 27 października 2004 r.

Pisemne  sprawozdanie  na  w/w  temat  radni  otrzymali  przed  sesją,  w 
terminie regulaminowym. 

W/w sprawozdanie Rada Miasta  przyjęła  jednogłośnie,  do akceptującej 
wiadomości. 

SPRAWOZDANIE – zał. nr 3

Ad 5. Informacje:

5.1.  Prezydenta  Miasta  o  ważniejszych  działaniach  podjętych  w  okresie 
międzysesyjnym. 

Na w/w temat zabrał głos Prezydent Miasta Piotr Roman.

INFORMACJA – zał. nr 4

Radny  Jarosław  Kowalski  wniósł  o  wydanie  oświadczenia  w  sprawie 
wsparcia starań Goerlitz i Zgorzelca o uznanie za „Kulturalna stolicę Europy” w 
roku 2010.
Szczegółowych wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Piotr Roman.
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Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada w/w informację przyjęła 
do akceptującej wiadomości. 

5.2. Przewodniczącego Rady Miasta o ważniejszych działaniach podjętych 
w okresie międzysesyjnym.

Powyższą informację przedstawił Przewodniczący Rady Miasta, który: 

- poinformował, że w okresie międzysesyjnym wpłynęła skarga pana Henryka 
Guzika  przekazana  za  pośrednictwem  Wydziału  Prawnego  i  Nadzoru 
Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego.  Skarga  ta  dotyczy  nieuwzględnienia 
nieruchomości  przy  ul.  Staroszkolnej  20  w  Bolesławcu  w  projekcie  zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.

Wyjaśnienie  w  tej  sprawie  złożył  na  ręce  przewodniczącego  Wydział 
Mienia  i  Gospodarki  Przestrzennej,  do  wiadomości  Henryka  Guzika  i 
Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego. Sprawa jest w toku. 

- poinformował, że Komisje Rady Miasta odbyły się 16 listopada 2004 r.,

- poinformował, że trwa akcja społeczna „Przejrzysta Polska”,

- poinformował, że uchwała w sprawie nadania Regulaminu Straży Miejskiej w 
Bolesławcu została uchylona w całości, a uchwała o powołaniu Straży Miejskiej 
w Bolesławcu została uchylona w dwóch punktach. 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta w/w informację 
przyjęła do akceptującej wiadomości. 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy,
a następnie wznowił obrady

Ad 6. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych.

Przewodniczący  Rady  Miasta  przypomniał,  że  zgodnie  z  §  40  Statutu 
Miasta  Bolesławiec  interpelacje,  zapytania  i  wnioski  radnych  winny  być 
składane na ręce Przewodniczącego Rady Miasta w formie pisemnej. 

Następnie głos zabrali:

6.1. radny Jan Paździora
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6.1.1. zobligowany przez depozytariuszy Banku PKO BP składam interpelację: 
w  trosce  o  naszych  mieszkańców -  klientów banku  PKO BP w Bolesławcu 
proponuję zwrócić się do dyrekcji tej instytucji, aby wreszcie na naszym terenie 
wstrząsnęła kolejkami do kas jak i do punktów obsługi bezgotówkowej tak, aby 
nasi  mieszkańcy nie musieli  oczekiwać na załatwienie sprawy w godzinnych 
kolejkach (czego ostatnio sam doświadczyłem).

ZAŁĄCZNIK NR 5

6.2. radny Andrzej Czeczutka
6.2.1. dotyczy pilnej naprawy dróg - Dolne Młyny i Komuny Paryskiej. Są to 
drogi o dużym natężeniu ruchu, nawierzchnia ul. Dolne Młyny wymaga pilnego 
remontu. Widać kostkę brukową i dziury. Ul. Komuny Paryskiej-są tam dziury. 
Kostkę należy pokryć asfaltem.

ZAŁĄCZNIK NR 6

6.3. radna Grażyna Zbieg
6.3.1.  ile  sprzedano  w  tym  roku  lokali  użytkowych  na  raty?  Czy  nie  ma 
problemów ze spłatą tych rat?

ZAŁĄCZNIK NR 7

6.4. radny Józef Pokładek
6.4.1. składam interpelację w imieniu 35 rodzin zamieszkałych w budynku pod 
numerami od 72-62. Mieszkańcy tego budynku zwracają się do Pana Prezydenta 
o  spowodowanie  założenia  ekranów  akustycznych  i  pasa  zieleni  ochronnej 
pomiędzy  budynkiem  przy  ul.  Gałczyńskiego  a  byłą  bazą  MZK.  Budowa 
marketu na terenie byłej bazy MZK przez firmę „ST- Projekt” skutkować będzie 
wjazdem na  teren  bazy dużych samochodów dostawczych o  różnych porach 
dnia i nocy i powodować to będzie znaczny wzrost hałasu (pismo w załączeniu).

6.4.2.  drugą  interpelację  składam w imieniu  członków POD „Relax  II”.  Na 
jakim etapie w chwili obecnej znajdują się prace, które miały być wykonane w 
związku  z  wykupem  działek  ogrodniczych  od  działkowiczów  przy  Al. 
Tysiąclecia?  Z  informacji  uzyskanych  od  Wojewódzkiego  Zarządu  POD  w 
Legnicy wynika, że wycena tych działek została przekazana do Urzędu Miasta.

ZAŁĄCZNIK NR 8
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6.5. radny Alojzy Skóra
6.5.1.  wnioskuję,  aby  zweryfikować  i  unowocześnić  bonowy  system  w 
bolesławieckich klubach sportowych w 2005 r. Zmiany powinny być dokonane 
w  takim  kierunku,  aby  część  dotacji  była  dzielona  wg  efektów sportowych 
dzieci  i  młodzieży.  Proponuję  ponownie  spotkać  się  z  przedstawicielami 
wszystkich  klubów  sportowych  i  przeanalizować  regulamin  oceny 
Ogólnopolskiego Systemu Sportu Młodzieżowego,  którego podsumowanie za 
2003 r. dołączam do wniosku.

6.5.2.  w imieniu grupy inicjatywnej budowy parkingu przy ul  Starzyńskiego 
składam wniosek o zaplanowanie w przyszłym budżecie miasta (tj. w 2005 r.) 
środków finansowych na wykonanie dokumentacji i budowy parkingu przy ul. 
Starzyńskiego od nr 8 do nr 16.
Motywację  wniosku  uzasadniam  pismami  mieszkańców  ul.  Starzyńskiego  i 
Zarządu  Spółdzielni  Mieszkaniowej  „Bolesławianka”.  Proszę  o  pozytywne 
załatwienie sprawy. Proszę o pisemną odpowiedź na w/w wnioski.

ZAŁĄCZNIK NR 9

6.6. radny Zdzisław Abramowicz
6.6.1.w związku z działaniami Hufca ZHP im. Szarych Szeregów w Bolesławcu 
zwracam  się  o  patronat  Rady  Miasta  Bolesławiec  i  Prezydenta  Miasta 
Bolesławiec  polegający  na  udzieleniu  pomocy  w  zakresie  dostania  się  do 
mediów  ogólnopolskich  z  komunikatem  o  zbieraniu  wspomnień  byłych 
więźniów i  pracowników przymusowych Polaków na ziemi bolesławieckiej  i 
samym  mieście  oraz  pomocy  w  o  ewentualnym  jak  najtańszym  wydaniu 
otrzymanych materiałów w kilkuset egzemplarzach.

ZAŁĄCZNIK NR 10

6.7. radny Bolesław Nowak
6.7.1. w związku z licznymi głosami mieszkańców ul. Pomorskiej w Bolesławcu 
zwracam się do Pana Prezydenta z wnioskiem, popartym licznymi podpisami 
mieszkańców  wspomnianej  ulicy,  o  wprowadzenie  ograniczenia  prędkości 
pojazdów poruszających się na ulicy Masarskiej. Wniosek ten motywuję tym, iż 
ul. Masarska ma bardzo wąską jezdnię, a sąsiadujący z nią chodnik dla pieszych 
ze  względu  na  swoją  szerokość  nie  zapewnia  należytego  bezpieczeństwa 
poruszającym  się  po  nim  pieszym  w  związku  z  przejeżdżającymi  po  ul. 
Masarskiej  z  bardzo  dużą  szybkością  pojazdami.  W załączeniu  przedkładam 
Panu  Prezydentowi  stosowny  wniosek  podpisany  przez  mieszkańców  ul. 
Pomorskiej, znajdującej się w najbliższym sąsiedztwie ul. Masarskiej i proszę o 
jego pozytywne rozpatrzenie. 
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6.7.2.  korzystając  z  okazji  chciałbym uzyskać  od  Pana  Prezydenta  oficjalną 
odpowiedź  na  nurtujące  zapewne  nie  tylko  mnie,  ale  i  wielu  mieszkańców 
naszego  miasta  pytanie,  mianowicie  czy  kierownicy  miejskich  jednostek 
organizacyjnych  oraz  służb  zostali  należycie  poinstruowani  o  konieczności 
zawieszenia  flagi  państwowej  w  dniu  11  listopada  z  okazji  obchodzonego 
Narodowego  Święta  Niepodległości.  Pomijając  fakt,  iż  wciąż  wszyscy 
odczuwamy niedosyt należytego udekorowania flagami prywatnych posesji na 
terenie  naszego  miasta,  chciałbym  podkreślić,  iż  niezbędnym  minimum  dla 
kreowania  postaw patriotycznych wśród najmłodszych mieszkańców naszego 
miasta jest należyty szacunek okazywany świętom narodowym. Niewątpliwie 
odpowiednie  udekorowanie  w  tym  jakże  ważnym  dla  nas  wszystkich  dniu 
budynków użyteczności  publicznej  flagami państwowymi  wskazuje  na  rangę 
święta i okazywany świętu przez Władze Miasta szacunek.

ZAŁĄCZNIK NR 11

6.8. radny Lesław Śliwko
6.8.1 sprawa dotyczy dostawy energii do strefy przemysłowej.

6.8.2. z uwagi na nieczytelność wzorów deklaracji podatkowych, dostarczanych 
w materiałach na sesję wnoszę o dołączenie do materiałów na sesję wyłącznie 
czytelnych  materiałów,  a  formularze  podatkowe  załączać  w  oryginalnej 
wielkości. Powyższe warunki są podstawowymi dla możliwości analizy druków 
podatkowych, będących zasadniczym dokumentem dla podatników. 

ZAŁĄCZNIK NR 12

6.9. radny Jarosław Kowalski
6.9.1. mieszkańcy proszą o zwrócenie uwagi na lokal użytkowy Rynek 22/23 a. 
Lokal usytuowany jest w zabudowie staromiejskiej w centrum miasta, ma okno 
zabite deskami. W obrębie lokalu znajdują się pozostałości po ogródku, czyli 
listewki  przymocowane  do  elewacji,  stopy  po  parasolach  na  chodniku  i  to 
wszystko  po  zamknięciu  ogródka.  Do  tego  kwiatki  kredowe narysowane  na 
elewacji i to wszystko w centrum miasta.

6.9.2. otrzymuję dużo monitów, w których mieszkańcy miasta np. ulic Rynek i 
Sierpnia 80, al.1000-lecia proszą o usunięcie uciążliwych drzew owocowych, 
których owoce np. zabrudzają zaplecza podwórka, które to zaplecza sprzątają 
służby  porządkowe,  za  których  to  pracę  płacą  mieszkańcy.  Moim  zdaniem 
potrzebna  jest  konkretna  decyzja  w  tej  sprawie  rozwiązująca  problemy 
mieszkańców, porządkująca gospodarowanie terenów zielonych na zapleczach i 
podwórkach. Kiedy ostatnio było prześwietlanie drzew np. na ul. Rynek?
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6.9.3. w sprawie Punktu Obsługi Interesanta. Pomysł jest, jak wszyscy wiemy, 
bardzo dobry. Natomiast jego realizacja pozostawia bardzo wiele do życzenia. 
Obecnie  na  parterze  utworzyło  się  tzw.  wąskie  gardło,  zbyt  wąskie  jak  na 
potrzeby mieszkańców. Jest fatalnie i jest konieczność rozwiązania tej sprawy 
natychmiast.  Miejsce,  z  którego  teraz  występuję,  jest  zbyt  dostojne  na 
przytoczenie słów, które kierują petenci pod adresem Urzędu Miasta i Radnych.

6.9.4.  dzwonią  do  mnie  mieszkańcy  ul.  Staszica  w  sprawie  modernizacji 
nawierzchni  tej  drogi.  Czy  w  celu  poprawy  bezpieczeństwa  na  tej  drodze 
przewidywana jest taka inwestycja w 2005 r. 

ZAŁĄCZNIK NR 13

Ad 7.   Projekty uchwał Rady Miasta:  

7.1.    w  sprawie  przyjęcia  Planu  Rozwoju  Lokalnego  Gminy  Miejskiej   
Bolesławiec,

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym.

Autopoprawki, które zostały wniesione na komisjach, przedstawił Tomasz 
Gabrysiak - Główny Specjalista ds. Strategii i Rozwoju Miasta

W dyskusji udział wzięli:

1) radna Irena Dul,
2) radny Hubert Prabucki.

Odpowiedzi udzielili:

1) Prezydent Miasta Piotr Roman,
2) Główny Specjalista ds. Strategii i Rozwoju Miasta - Tomasz Gabrysiak.

Rada Miasta jednogłośnie, tj.19 głosami „za”, podjęła uchwałę w sprawie 
przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Miejskiej Bolesławiec.

UCHWAŁA NRXXVI/255/04 – zał. nr 14
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7.2. w sprawie zaliczenia ulic do kategorii dróg gminnych,

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym. 

Rada Miasta,  na wniosek radnego Stanisława Andrusieczko, postanowiła 
jednogłośnie, tj. 19 głosami „za”, odstąpić od referowania projektu uchwały. 

Rada Miasta jednogłośnie, tj. 19 głosami „za”, podjęła uchwałę w sprawie 
zaliczenia ulic do kategorii dróg gminnych.

UCHWAŁA NR XXVI/256/04 – zał. nr 15

7.3. w sprawie nadania nazw ulicom na terenie miasta Bolesławiec  ,  

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym. 

Rada Miasta,  na wniosek radnego Stanisława Andrusieczko, postanowiła 
jednogłośnie, tj. 19 głosami „za”, odstąpić od referowania projektu uchwały. 

Rada Miasta jednogłośnie, tj. 19 głosami „za”, podjęła uchwałę w sprawie 
nadania nazw ulicom na terenie miasta Bolesławiec.

UCHWAŁA NR XXVI/257/04 – zał. nr 16

7.4. w sprawie określenia wzoru formularza informacji w sprawie podatku 
rolnego, wzoru formularza deklaracji na podatek rolny oraz wzorów 
załączników do wymienionych formularzy  ,   

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym. 

Rada Miasta,  na wniosek radnego Stanisława Andrusieczko, postanowiła 
jednogłośnie, tj. 19 głosami „za” odstąpić od referowania projektu uchwały. 

W dyskusji udział wzięli:

1) radny Lesław Śliwko,
2) radny Józef Pokładek.
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Wyjaśnień udzieliła Skarbnik Miasta Bożena Szymczak.

Rada Miasta jednogłośnie, tj. 19 głosami „za”, podjęła uchwałę w sprawie 
określenia  wzoru  formularza  informacji  w  sprawie  podatku  rolnego,  wzoru 
formularza  deklaracji  na  podatek  rolny  oraz  wzorów  załączników  do 
wymienionych formularzy. 

UCHWAŁA NR XXVI/258/04 – zał. nr 17

7.5. w sprawie określenia wzoru formularza informacji w sprawie podatku 
leśnego, wzoru formularza deklaracji na podatek leśny oraz wzorów 
załączników do wymienionych formularzy,

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym. 

Rada Miasta,  na wniosek radnego Stanisława Andrusieczko, postanowiła 
jednogłośnie, tj. 19 głosami „za”, odstąpić od referowania projektu uchwały. 

Rada Miasta jednogłośnie, tj.19 głosami „za”, podjęła uchwałę  w sprawie 
określenia  wzoru  formularza  informacji  w  sprawie  podatku  leśnego,  wzoru 
formularza  deklaracji  na  podatek  leśny  oraz  wzorów  załączników  do 
wymienionych formularzy.

UCHWAŁA NR XXVI/259/04 – zał. nr 18

7.6. o zmianie uchwały Nr II/7/02 Rady Miejskiej w Bolesławcu z dnia 11 
grudnia  2002 r.  w sprawie  określenia  wysokości  stawek podatku od 
nieruchomości,  wzoru  formularza  deklaracji  na  podatek  od 
nieruchomości oraz wzoru formularza informacji o nieruchomościach i 
obiektach  budowlanych  do  podatku  od  nieruchomości  zmienionej 
uchwałą Nr XIII/144/03 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 26 listopada 
2003  r.  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od 
nieruchomości,  wzoru  formularza  deklaracji  na  podatek  od 
nieruchomości oraz wzoru formularza informacji o nieruchomościach i 
obiektach budowlanych do podatku od nieruchomości,

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym. 
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Rada  Miasta,  na  wniosek  radnego  Józefa  Burniaka,  postanowiła 
jednogłośnie, tj. 19 głosami „za”, odstąpić od referowania projektu uchwały. 

Rada Miasta jednogłośnie, tj.19 głosami „za”, podjęła uchwałę  w sprawie 
określenia  wysokości  stawek  podatku  od  nieruchomości,  wzoru  formularza 
deklaracji  na  podatek  od  nieruchomości  oraz  wzoru  formularza  informacji  o 
nieruchomościach  i  obiektach  budowlanych  do  podatku  od  nieruchomości 
zmienionej  uchwałą  Nr  XIII/144/03  Rady  Miasta  Bolesławiec  z  dnia  26 
listopada  2003  r.  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od 
nieruchomości, wzoru formularza deklaracji na podatek od nieruchomości oraz 
wzoru formularza informacji o nieruchomościach i obiektach budowlanych do 
podatku od nieruchomości.

UCHWAŁA NR XXVI/260/04 – zał. nr 19

7.7. w sprawie zmian w budżecie miasta na 2004   r.  

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym. 

Rada  Miasta,  na  wniosek  radnego  Józefa  Burniaka,  postanowiła 
jednogłośnie, tj. 19 głosami „za”, odstąpić od referowania projektu uchwały

W dyskusji głos zabrała radna Grażyna Zbieg.

Odpowiedzi udzielił Prezydent Miasta Piotr Roman.

Rada Miasta jednogłośnie, tj.19. głosami „za”, podjęła uchwałę w sprawie 
zmian w budżecie miasta na 2004 r.

UCHWAŁA NR XXVI/261/04 – zał. nr 20

7.8.  w  sprawie  przystąpienia  do  zadania  pod  nazwą  „Budowa 
Zintegrowanego  Systemu  Informatycznego  dla  Zrównoważonego 
Rozwoju Regionu Dolnego Śląska”.

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym. 
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Rada  Miasta,  na  wniosek  radnego  Józefa  Burniaka,  postanowiła 
jednogłośnie, tj. 19 głosami „za”, odstąpić od referowania projektu uchwały

Rada Miasta jednogłośnie, tj. 19. głosami „za”, podjęła uchwałę w sprawie 
przystąpienia  do  zadania  pod  nazwą  „Budowa  Zintegrowanego  Systemu 
Informatycznego dla Zrównoważonego Rozwoju Regionu Dolnego Śląska”.

UCHWAŁA NR XXVI/262/04 – zał. nr 21

Ad 8. Sprawy organizacyjne:

8.1. informacje bieżące dla Rady Miasta.

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że:

-  opracowano  projekt  oświadczenia  w  sprawie  wsparcia  starań  Goerlitz  i 
Zgorzelca o uznanie za „Kulturalna stolicę Europy” w roku 2010,

- kolejna XXVII sesja Rady Miasta Bolesławiec odbędzie się 1 grudnia br.,
-  Komisje  powinny  odbyć  się  w  dniach  25,26,30  listopada  i  w  tematyce 

posiedzeń uwzględnić opracowanie planów pracy na 2005 r.
- 29 grudnia br. odbędzie się XXVIII sesja RM, na której uchwalone będą plany 

pracy Komisji i przedstawione sprawozdania Komisji.
- Sesja Młodzieżowej Rady Miasta odbędzie się 25 listopada 2004 r. o godz. 

13.30. Młodzież chce pochwalić się swoją stroną internetową oraz sondażem 
na temat patologii (agresji).

W dalszej części posiedzenia Przewodniczący Rady Miasta poddał pod 
głosowanie projekt oświadczenia Rady Miasta z dnia 17 listopada 2004 r.  w 
sprawie wsparcia starań Goerlitz i Zgorzelca o uznanie za „Kulturalna stolicę 
Europy” w roku 2010 (zał. nr 22).

Rada Miasta jednogłośnie, tj.19. głosami „za”, przyjęła oświadczenie w 
sprawie urządzenia imprezy pod nazwą „Kulturalna stolica Europy”.

 
Ad 9. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

Z-ca Prezydenta Miasta Karol Stasik
6.2.1 dot. ul. Dolne Młyny i Komuny Paryskiej - Starostwo nie przewiduje w 
tym roku żadnych remontów poza tymi, które są realizowane wspólnie przez 
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Starostwo i  Gminę  Miejską.  Ulica  Komuny Paryskiej  będzie  przebudowana, 
niewykluczone, że w przyszłym roku. Na ulicy Dolne Młyny wykonywane będą 
prace w ramach ISPA. W tej sprawie zwrócimy się do Starostwa.

6.9.1. dot. lokalu użytkowego przy ul. Rynek - wystąpimy z pismem, aby więcej 
nie dochodziło do takich sytuacji.

6.9.2. dot. usunięcia drzew owocowych przy ul Rynek i Sierpnia 80 - musimy to 
rozpatrywać indywidualnie. Nie ma sensu wycinanie wszystkich drzew. 

6.5.2.  dot.  wybudowania  parkingu  przy  ulicy  Starzyńskiego –  to  jest  teren 
Spółdzielni.  Jest  to  możliwe,  gdy  Spółdzielnia  zobowiąże  się,  że  będzie 
partycypować  w  kosztach.  Wówczas,  być  może,  taki  wniosek  będzie 
rozpatrywany. Państwo o tym zdecydujecie. W tym roku rozważamy możliwość 
przedstawienia kolejnych wykonań nawierzchni dróg i chodników w miejscach, 
gdzie  partycypują  właściciele  lub  mieszkańcy obiektów.  Zwrócimy się  w tej 
sprawie do prezesa Spółdzielni.

6.8.1 dot.  doprowadzenia energii  do strefy  przemysłowej –  w ubiegłym roku 
było  wystąpienie  do  koncernu  „Energia  –  Pro”  w  tej  kwestii,  gdzie 
poinformowaliśmy, że przewidujemy tam zapotrzebowanie na energię powyżej 
30 MW. Obecnie są prowadzone rozmowy w sprawie zwiększenia partycypacji 
koncernu  w  realizacji  zadania  pt.  „przyłączenie  i  budowa  stacji 
transformatorowej” o takiej lub większej mocy. Na tym etapie nie chcę mówić 
szczegółowo. Więcej na ten temat będzie wiadomo w grudniu.

6.7.1.  dot.  postawienia  znaku  ograniczeniu  prędkości  przy  ul  Masarskiej  -  
wystąpimy w tej sprawie do administratora tej drogi.

Prezydent Miasta Piotr Roman

6.7.1.  dot.  postawienia  znaku  ograniczenia  prędkości  przy  ul  Masarskiej - 
zadecyduje o tym powołana Komisja Ruchu Drogowego. 

6.2.1. dot. ul. Dolne Młyny i Komuny Paryskiej, 
6.9.4. dot. drogi przy ul. Staszica - te trzy drogi powiatowe są w fatalnym stanie. 
W przypadku ul.  Dolne Młyny najgorzej jest na skrzyżowaniu tej ulicy z ul. 
Mostową. Tam nie wykonywano remontów bieżących. Ta interpelacja zostanie 
przekazana do pana Starosty. W przypadku ul. Komuny Paryskiej najgorzej jest 
na  skrzyżowaniu  Kubika  -  Komuny  Paryskiej.  Ta  sprawa  też  zostanie 
przekazana do Starostwa.
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6.1.1. dot. PKO BP - chodzi o biura przy ulicy Sierpnia 80 i Mickiewicza. To, co 
zaczyna dziać się w tym banku, jest niepokojące. Bank zapowiada redukcje. Nie 
wyobrażam sobie  zmniejszenia  stanu zatrudnienia  w PKO w Bolesławcu.  W 
jakim  kierunku  pójdzie  rozwój  tego  banku?  Jak  bank  będzie  obsługiwał 
klientów? Tę interpelację przekażemy Dyrekcji PKO. 

6.9.3.  dot.  Biura  Obsługi  Interesanta -  tak  naprawdę  mamy tam dwa  biura 
obsługi interesanta. Biuro Obsługi Interesanta Urzędu Miasta działa dobrze, a 
Biuro Obsługi Interesanta Starostwa działa źle. Trzeba się w tej sprawie zwrócić 
do  Starostwa.  Ludzie  stoją  w  trzech  kolejkach.  Nasi  pracownicy  muszą 
wysłuchiwać niemiłych rzeczy ze strony klientów, których nie interesuje, że jest 
to Urząd Miasta i że są to dwa osobne urzędy.

6.4.1. dot.  zamontowania ekranów akustycznych - wspominaliśmy firmie „ST 
Projekt” o tej sprawie. Właścicielom firmy zależy na uniknięciu jakichkolwiek 
konfliktów  przy  budowie  tego  obiektu.  Odgrodzenie  budynku  przy  ul. 
Gałczyńskiego 72 jest brane pod uwagę przez firmę.

6.4.2. dot. wykupienia działek od działkowców z ogródków POD „Relax 2” - 
została wykonana wycena. Przedstawimy panu radnemu procedurę, bo w takich 
przypadkach ostateczną decyzję podejmują władze krajowe Polskiego Związku 
Działkowców. W tej chwili czekamy na decyzję. Ta decyzja dopiero umożliwi 
następne  kroki,  których  konsekwencją  będzie  wykupienie  tych  działek  od 
działkowiczów. Zapewnienie bezpieczeństwa w tym miejscu stanowi następną 
sprawę. Proszę wyobrazić sobie bezpieczeństwo, gdy w tym miejscu powstaną 
markety. Zwiększy się natężenie, czyli trzeba mówić o uporządkowaniu ruchu w 
tym miejscu,  czyli  poszerzeniu  wjazdów,  zrobieniu  prawoskrętów itd.  Jeżeli 
władze krajowe Polskiego Związku Działkowców podejmą decyzję szybko, to 
wykup nastąpi szybko. Te procedury trwają. 

6.5.1.  dot.  modyfikacji  i  unowocześnienia  bonowego  systemu  w  klubach 
sportowych  -  zdecydowaliśmy  się  na  odtworzenie  Rady  Prezesów  klubów 
sportowych, która to rada w swoim założeniu miała być ciałem doradczym i 
inicjującym  różnego  rodzaju  rozwiązania  dotyczące  finansowania  sportu.  Ja 
wielokrotnie na tych spotkaniach powtarzałem, że rolą Miasta jest wydzielenie 
odpowiedniej puli środków na sport, które są zawsze niewystarczające. Klubów, 
które korzystają z bonowego systemu finansowania sportu jest ponad 20. Co do 
metody  przyznawania  i  dzielenia  tych  środków,  to  chcemy  brać  pod  uwagę 
głosy prezesów klubów. Była jedna zmiana w czasie  tej  kadencji,  która  szła 
zgodnie z tym, co sugerowali prezesi. W tej chwili jest coraz większy nacisk na 
to,  by jeszcze poprawić ten system i  trzeba się nad tym zastanawiać.  Każda 
zmiana  powoduje,  że  jedni  dostaną  więcej,  a  inni  dostaną  mniej.  W ramach 
Rady  Prezesów potworzyły  się  różne  grupy lobbistyczne.  Kluby  pełnią  inne 
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role.  Inną rolę  pełnią  kluby BKS, TOP,  MKS, a  inną rolę  mają  UKS- y.  W 
najbliższych tygodniach zostanie państwu przedstawiony raport o stanie sportu 
w Bolesławcu. Tam państwo wszystko zobaczycie. Na bazie tego raportu trzeba 
będzie  się  zastanowić  nad  całością  funkcjonowania  sportu  w  Bolesławcu. 
Możemy  tutaj,  tak  jak  proponuje  radny  Skóra,  skorzystać  z  wzorca 
ogólnopolskiego. Trzeba się przyjrzeć systemowi ogólnopolskiemu, ale czy ten 
system uwzględnią UKS- y? I tu pojawia się problem. Nie może być tak, że 
niektórzy działacze klubowi,  występując w mediach,  twierdzą,  że od nas nie 
otrzymali  żadnych środków i są bardzo zdziwieni,  kiedy z naszych wyliczeń 
wynika, że np. BKS w różnych formach pomocy otrzymał ponad 100 tys. zł. 
Marzenia niektórych są takie, żeby zrobić kluby profesjonalne. Czy samorząd 
powinien  wspierać  w  takim  zakresie  by  doprowadzić  do  profesjonalizacji 
klubów? To jest nie do pomyślenia w takim mieście, jak Bolesławiec. Niektóre 
kluby nie  liczą  tego,  że  miasto  za  darmo wynajmuje  salę  gimnastyczną  czy 
stadion. My musimy uwzględnić te koszty, które pokrywamy w związku z tym, 
że klub korzysta nieodpłatnie ze stadionu czy też sali gimnastycznej. I to też jest 
forma  pomocy.  Jest  to  oczywiste,  ale  niestety  nie  dla  niektórych  działaczy 
sportowych 

6.6.1. dot.  Akcji Hufca - z mojej strony jest zgoda na patronat. Ze strony Rady 
Miasta to państwo zadecydują samodzielnie.

6.7.2. dot.  powieszenia flag - obchody Święta Niepodległości w tym roku były 
udane. Ze Starostwem udało się przeprowadzić wiele inicjatyw. Była uroczysta 
Msza  Święta,  otwarcie  zlotu  harcerstwa  katolickiego,  uroczysta  akademia, 
dodatkowe imprezy i wystawa w muzeum. Trzeba się zastanowić nad tą oprawą 
zewnętrzną. Ja też nie  jestem zadowolony z ilości wywieszonych flag. Trzeba 
się zastanowić nad zachęceniem mieszkańców do tego, aby na te uroczystości 
wywieszali flagę. 

Naczelnik Wydziału MiG Jan Kisiliczyk

6.4.2.  dot.  wykupienia  działek  od  działkowców  z  ogródków  „Relax  2” - 
wychodzi decyzja zatwierdzająca projekt podziału oddzielająca tę część, która 
jest nam potrzebna. Ta decyzja uprawomacnia się. Występujemy z wnioskiem do 
Krajowego  Związku  Działkowców  o  podjęcie  uchwały  o  likwidacji  tych 
ogrodów  działkowych  na  tej  części  dającej  pełnomocnictwa  oddziałowi  w 
Legnicy  do  zawarcia  z  nami  porozumienia.  Z  chwilą  uzyskania  takich 
pełnomocnictw  będzie  zawarte  porozumienie  -  akt  notarialny.  Dość  trudno 
określić,  w  jakim  czasie  to  będzie  zrealizowane.  Operaty  szacunkowe  są 
zrobione  i  pieniądze  są  zabezpieczone.  Jesteśmy  przygotowani,  a  reszta  w 
rękach obcych.
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6.3.1. dot. ilości sprzedanych w tym roku lokali użytkowych na raty -  od czasu 
podjęcia tej uchwały, tzn. od września 2003 r., w tym trybie sprzedano 11 lokali 
użytkowych.  Zasada  jest  taka,  że  I  rata  to  około  40%  wartości  (po 
negocjacjach), a reszta jest rozłożona na raty do 4 lat. Na dzień dzisiejszy nie ma 
żadnych zaległości ze spłacaniem rat, czyli wszystko przebiega, jak należy.

Skarbnik Miasta Bożena Szymczak

6.8.2.  dot.  nieczytelności  wzorów  deklaracji  podatkowych  -  odpowiedzi 
udzielono  podczas  dyskusji  nad  projektem  uchwały „w  sprawie  określenia 
wzoru  formularza,  informacji  w  sprawie  podatku  rolnego,  wzoru  formularza 
deklaracji  na  podatek  rolny  oraz  wzorów  załączników  do  wymienionych 
formularzy” ( punkt 7.4. protokołu).

Radny  Józef  Burniak  odniósł  się  do  bonowego  systemu  finansowania 
sportu.

Głos  w  sprawie  bonowego  systemu  finansowania  sportu  zabrał  radny 
Alojzy Skóra.

 Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta zamknął 
XXVI sesję Rady Miasta Bolesławiec.

Przewodniczący Rady

/-/ Stanisław Małkowski
Protokołowała:

Małgorzata Majdańska

MM/DZ
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